
 

Referat møde – Talentprogram 07-11-23 

Deltagere: Søren Reinhard, Søren Andersen, Martin Nielsen, Johnny Guldhammer, Alex Mikkelsen, Claus 
Beyer 
Referent: Claus Beyer 

 

1. Kriterier. 

• AM havde fremsendt kriterier for udvælgelsen af TA og TB. Kriterierne er efterfølgende blevet 

justeret, efter AM og CB har talt sammen med afsæt i input/ønsker fra SK-Enduro. De fremsendte 

kriterier for deltagelse TA og TB blev gennemgået og lettere justeret af AM på mødet. 

• Oplæggene blev efterfølgende godkendt af SK-Enduro som afsæt for 2023/2024. 

2. Kandidater til Talent A og Talent B. 

• AM har udvalgt Oliver Schmidt og Mike Andersen til Talent A. Til Talent B er udvalgt Victor 

Guldhammer og Carl Filt Beyer. 

• Andre mulige kandidater blev gennemgået med afsæt i årets DM-resultat uden at nogen yderligere 

kandidater kunne identificeres. 

3. ATK-e træner til Talent B. 

• AM foreslår at han i 2024 står for træningen af både TA og TB, hvilket blev godkendt for 2024. 

• AM ønsker at gøre brug af en assisterende træner ved enkelte af træningerne for TA og TB. Der var 

opbakning til dette og det blev aftalt, at AM tager kontakt til mulige kandidater for at lave en aftale 

for 2024. 

4. Plan og tanker for 2024. 

• Det blev aftalt at AM tager afsæt i den dialog han har haft med kørere med henblik på at fastlægge 

en endelig plan for resten af 2023 og 2024. Det blev nævnt af SA, at det var vigtigt, at 

forberedelserne til 2024 startede allerede nu, så kørerne var klar til første løbsdag i 2024. 

• AM vender retur med et forslag til en ”generisk” plan for træningen omkring Enduro. Denne 

generiske plan danner grundlag for arbejdet, men udgør ikke en endelig facitliste for hvordan 

træningerne vil blive tilrettelagt i 2024. Planen bliver, sammen med kriterierne, dele af de 

elementer der vil blive præsenteret for klubberne i forbindelse med præsentationen af 

#MereEnduro. 

• AM laver et samlet oplæg omkring planer og økonomi for videre godkendelse/dialog hos SA og SK-

Enduro. 

• AM deltager som udgangspunkt hver 3. måned på Enduro SK-møderne – Formålet er en snak om 

hvordan det går på og omkring talentprogrammet. Første møde hvor Alex deltager vil være SK-

mødet i januar 2024.  

• SK-Enduro fastlægger hvordan man ønsker at evaluere samlinger og træninger med henblik på den 

løbende udvikling. 

• SK-Enduro planlægger på næste SK-møde, hvordan og hvornår man ønsker at kontakte klubberne 

med henblik på udvælgelsen af kandidater til ATK-e uddannelsen. 


